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De avond werd gehouden bij het Geuzencollege in de Holy. In het gebouw waren een aantal stands 
opgezet met informatie over de verhuizing. Zo hing er een eerste versie van de terrein indeling en 
enkele eerste ontwerpen van nieuwe clubhuizen. Koffie en thee werd verzorgd door de Scoutshop. 
 
Om 8 uur zijn Peter Korpel en Guide de Jong gestart met de presentatie. Eindelijk mochten ze de 
bewoners en geïnteresseerden meer vertellen over de verhuizing.  
Dat begon met de huidige situatie uitleggen en waarom er gekozen is tot verhuizing. Om vervolgens 
de nieuwe locatie te beschrijven en waarom juist voor deze plek is gekozen. Plaatjes spreken meer 
dan woorden, dus de eerste vogelvlucht tekening werd ook voor het eerst getoond. 
Daarna werd de architect Frans Brakkee geïntroduceerd om in te zoomen op de clubhuizen zelf. Hij 
belichtte de uitgangspunten voor de ontwerpen en liet ook enkele eerste ontwerpen zien. Peter en 
Guido namen het woord weer over om de voorlopig planning te presenteren. Hierbij werd stilgestaan 
welke werkzaamheden en dus welke overlast dit zal gaan meebrengen. Tot slot werd Corrie de Jong 
als omgevingsmanager geïntroduceerd, waar omwonende met vragen, klachten of suggesties terecht 
kunnen. 
 
Na de presentatie konden vragen gesteld worden. Omdat het een kleine opkomst was, werd 
besloten dit algemeen te houden in plaats van bij de verschillende stands. Er werden ook veel vragen 
gesteld, welke soms tot pittige discussies leidden.  

Dat begon met de vraag hoe er om wordt gegaan met vandalisme. Gezien de gebouwen van 
hout worden gemaakt en de klimtoren in de broekpolder al meerdere malen vernield is.  
Een ander pijnpunt was in hoeverre de zichtlijn werd aangetast. Zo kwamen de vogelvlucht en de 
eerste indeling niet overeen wat betreft bosbehoud. Ook de beoogde windmolen werd niet bepaald 
met open armen ontvangen. 
Ook over het parkeerbeleid werden bezorgde vragen gesteld. Er wordt nu namelijk al veel 
geparkeerd in de wijk als er een wedstrijd wordt gespeeld bij Fortuna, de tennisbaan of de golfbaan. 
Ten slotte werd nog geïnformeerd naar in hoeverre de rust zal worden verstoord. Er ligt water tussen 
wat geluid ver draagt. En zeker met het vele weghalen van groen zal de geluidsoverlast alleen maar 
toenemen. 
 Op al deze vragen kon nog geen duidelijk antwoord worden gegeven. Dit omdat we zelf ook 
nog met deze vragen in gesprek zijn met alle betrokken instanties. Wel werd het gewaardeerd dat 
deze vragen werden gesteld. Namens de federatie Broekpolder werd bevestigd dat deze zorgen 
langer spelen en er druk wordt gezocht naar oplossingen. Een goede toevoeging was de 
aanwezigheid van Olaf namens de gemeente die de vele zorgen zou meenemen. 



Daarop stond de vertegenwoordiger van jachthaven de Kulk op om aan te geven verbaasd te 
zijn over de vergevorderde staat van onderhandelingen. Terwijl hij pas sinds kort op de hoogte was 
gebracht van de op handen zijnde verhuizing. Ook bracht hij naar voren dat de locatie volgens het 
bestemmingsplan nog steeds voor de watersport is bestempeld. Hierop antwoordde de gemeente 
dat het bestemmingsplan verjaard is en dat deze herzien gaat worden.  
De vertegenwoordiger van Natsec sprong hierop in om te vertellen dat zij wel al langer op de hoogte 
waren van de verhuizing en dit met open armen ontvangen, omdat ze vinden dat kinderen veel meer 
buiten moeten spelen. 
Daar werd instemmend op gereageerd door alle aanwezigen. Meerdere gaven aan scouting een 
warm hart toe te dragen, zelfs als ze niet precies wisten wat scouting inhoudt, maar dat er wel goed 
gekeken moet worden naar de geuite zorgen.  
Hierop bedankten Guido en Peter iedereen voor hun komst en sloten de avond af. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Door: Jeroen Heijmans (Wg Communicatie), 29-10-2017 


